
 

 

 

GrIFK 05 jääkiekkojoukkueen vanhempainkokouksen pöytäkirja  
 
Aika:   31.10.2019 klo 19.00 
Paikka:   Kauniaisten jäähallin kahvila  
Läsnä:  Stefan Kajanus, Claus von Bonsdorff, Marcus Toiviainen, Risto Helakare, Matti 

Hämäläinen, Olli Suominen, Henna Paloheimo, Virpi Ala-aho, Ilona Piironen, 
Vesa Nordman, Jukka Viitalahti, Timo Lopperi, Miche Heimburger, Pekka Soini, 
Johan Skjäl, Timo Riihiranta, Tuomas Valosaari 

 
 
 
1. Kokouksen sääntöjenmukaisuus ja päätösvaltaisuus 

 
Todettiin kokouksen sääntöjenmukaisuus ja päätösvaltaisuus.  
 

2. Kokouksen puheenjohtajan ja sihteerin valinta 
 
Valittiin Stefan Kajanus kokouksen puheenjohtajaksi ja Claus von Bonsdorff sihteeriksi.  

 
3. Pöytäkirjan tarkastajan sekä̈ ääntenlaskijoiden valinta 
 

Valittiin Pekka Soini pöytäkirjan tarkastajaksi. Päätettiin valita ääntenlaskijat myöhemmin 
mikäli kokouksessa äänestetään. 

 
4. Käsitellään ja vahvistetaan kauden 2018- 2019 toimintakertomus 

 
Puheenjohtaja esitteli nimenhuudosta löytyvän toimintakertomuksen pääkohdat.  
 
Päätös: toimintakertomus vahvistettiin. 

 
5. Käsitellään tilinpäätös ja tilintarkastajien lausunto sekä vahvistetaan tilinpäätös 

 
Joukkueen rahastonhoitaja Johan Skjäl esitteli nimenhuudosta löytyvän tilinpäätöksen. 
Joukkueen tuotot olivat 140.538,86 euroa ja kulut 149.233,92 euroa. Kauden alijäämä 
8.695,06 euroa rahoitettiin edellisten vuosien ylijäämillä. Tilinpäätös on tarkastettu. 
 
Päätös: tilinpäätös vahvistettiin. 
 
Lopuksi Johan kommentoi kuluvan kauden taloudellista tilannetta. Toistaiseksi ei merkittäviä 
poikkeamia aikaisemmin hyväksyttyyn budjettiin ja kausimaksuihin ei ole odotettavissa 
suurempia negatiivisia tai positiivisia korjauksia. Kevätkauden laskut lähetetään joulukuussa 
(eräpäivä tammikuussa). 
 
 

6. Päätetään vastuuvapauden myöntämisestä joukkueen johdolle 
 

Päätös: myönnettiin vastuuvapaus joukkueen johdolle. 
 
 
7. Pelisäännöt kaudelle 

 
Pelisääntöjen tarkoituksena on selkeyttää joukkueen toimintamallia. Puheenjohtaja kävi läpi 
pari viikkoa aikaisemmin nimenhuudon kautta jaettuja joukkueen pelisääntöjen pääkohtia: 
 



 

 

 

• Ilmoittautumiset viikon harjoituksiin maanantaisin klo 15 mennessä. Aina soitto 
pelaajan toimesta Tinkelle (maalivahdit Vesalle) ellei osallistu harjoitukseen. 
Joukkueen ja harjoitusten toimivuuden lisäksi tällä halutaan kasvatuksellisesti 
opettaa pelaajia kantamaan vastuuta omien asioiden hoitamisesta. 

 

• Ilmoittautumiset viikonlopun peleihin viimeistään tiistaina, kokoonpanot 
ilmoitetaan keskiviikkona. Pelaaja ilmoittautuu aina In kaikkiin peleihin molemmilla 
sarjatasoilla jos on käytettävissä, valmennus tekee kokoonpanot.  

 

• A/AA peluuttaminen. Meillä on yksi joukkue joka harjoittelee yhdessä ja pelaa sekä 
A- että AA-pelejä. Valmennus valitsee sopivimmat kokoonpanot kuhunkin peliin ja 
painotukset sarjatasojen välillä vaihtelevat pelaajakohtaisesti.  

 

• Kiekko-Tiikerit yhteistyö on toiminut varsin hyvin. Kiekko-Tiikereiden vahvistukset 
ovat osallistuneet hyvällä asenteella. Joukkueemme pelaajilla on myös mahdollisuus 
osallistua Kiekko-Tiikereiden peleihin ja myös tästä on hyviä kokemuksia.  

 

• Pelaajakeskusteluja on pidetty Tinken toimesta syksyn leirin yhteydessä sekä nyt 
menneiden viikkojen aikana jolloin on keskitytty itsearviointeihin. 

 

• Urheilullinen elämäntapa. Koulu/harjoittelu/uni/ravinto-tasapaino avainasemassa ja 
tähän toivotaan sekä pelaajien että vanhempien sitoutumista. Pelaajaan vastuu arjen 
hallinnasta ja suunnitelmallisuudesta, jotta esimerkiksi läksyt ja kokeisiin luku 
rytmitetään monelle päivälle. Keskustelussa esitettiin toivomus, että myöhäisten 
harjoitusten päätteeksi pidettäisiin vain lyhyet loppulämmöt jotta nukkumaanmeno ei 
siirtyisi liian myöhäiseksi. 

 

• Käytöstavat. Joukkueen nuoret käyttäytyvät pääsääntöisesti hyvin. Puhelinten käyttö 
on ollut yksi kehitysalue – joukkueen sääntönä on että puhelimia ei käytetä 
harjoituksiin saapumisen ja lähtemisen välisenä aikana ja puhelimet pysyvät 
varustekassissa. 

 
 
6. Muut asiat 

 
 
Johan Skjäl toivotti kaikki tervetulleiksi vanhempien pikkujouluihin 23.11. Lisätietoja nimenhuudon 
tapahtumassa.  
 
Pekka Soini esitti kiitoksen siitä, että joukkueen toiminta on saatu uuteen alkuun viime kauden 
lopun turbulenssin jälkeen. Todettiin, että on hienoa että joukkueeseen on liittynyt uusia pelaajia 
ja toimihenkilöitä. 
 
 
 
 
Kokous päätettiin klo 20:00 

 


